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Geachte voorzitter, 

Ter voldoening aan het bepaalde in artikel 84, lid 2 van het Reglement van Orde voor de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van Provinciale Staten deel ik u hierbij mee dat de 
statenfractie van het Christen-Democratisch Appèl per e-mail d.d. 26 oktober 2011 een aantal aan 
het college van Gedeputeerde Staten, gerichte schriftelijke vragen heeft ingediend inzake het 
Oostvaarderswold. De betreffende vragen treft u hierbij aan. 

Overeenkomstig het bepaalde in artikel 84, lid 3 van het eerder genoemde Reglement van Orde 
beantwoordt het college van Gedeputeerde Staten deze vragen zo mogelijk binnen dertig dagen 
nadat zij zijn ingekomen. 

Indien beantwoording niet binnen deze termijn kan plaatsvinden, geeft het college aan de 
vragensteller en Provinciale Staten daarvan gemotiveerd bericht. 

Hooaöchteqd, 

Cc: Leden Provinciale Staten 
Het college van Gedeputeerde Staten 
Afdeling KBJZ 
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Geacht College van Gedeputeerde Staten, 

Overeenkomstig artikel 84 van het Reglement van Orde van Provinciale Staten stel ik u namens de 
CDA fractie de volgende vragen over het Oostvaarderswold. 

Het is nu exact een jaar geleden dat het kabinetsbesluit is genomen om een streep te zetten door 
het Oostvaarderswold. Dit betekent een forse verandering in de opgave. 
Het afgelopen jaar is hierover dan ook veelvuldig gesproken. Omstreeks het voorjaar 2011 kwamen 
de eerste signalen over een ontwikkeling van het Oostvaarderswold uitgevoerd door private 
partijen. Het Flevolandschap en het Wereld Natuurfonds trekken samen op met het voornemen om 
invulling geven aan het Oostvaarderswold. 

In het coalitieakkoord 2011-2015 heeft het college aangeven om op grond van het kabinetsbesluit • 
een nieuwe verantwoordelijkheid te nemen. De afwikkeling van de financiële afspraken met het rijk 
heeft recentelijk een nieuwe wending gekregen. Niet het rijk zelf, maar in IPO verband zal besloten 
moeten worden over de financiële afwikkeling Oostvaarderswold. Immers, een voorwaarde voordat 
definitief afspraken gemaakt kunnen worden met het Consortium Flevolandschap en WNF is 
zekerheid over de financiën. Dit consortium is thans volop aan de slag om te komen tot een 
businesscase Oostvaarderswold. De financiële onderbouwing vormt daarin een cruciale schakel. 

In het artikel in Trouw d.d. 19 oktober j l . wordt door gedeputeerde Witteman uitgebreid stil 
gestaan bij de huidige plannen voor het Oostvaarderswold. 

Mede naar aanleiding van de ontwikkelingen in het afgelopen jaar en het krantenartikel in Trouw is 
bij de CDA fractie een aantal vragen ontstaan. Deze betreffen: 

1. In het krantenartikel in Trouw d.d. wordt een uitgebreide visie op het Oostvaarderswold door uw 
college gegeven. Hoe verhoudt zich deze visie tot de afgesproken versoberde uitvoering conform 
het coalitieakkoord? 

2. Kan het College, in het licht van het artikel in Trouw, daarmee bevestigen dat de dekking van de 
kosten samenhangend met het kabinetsbesluit in oktober 2010 is gezekerd? 

3. Op welk eindbeeld stuurt het College en met welke alternatieve scenario's wordt gewerkt? Welke 
risico's voorziet het College? 

4. In het coalitieakkoord staat dat alternatieve compensatieruimte wordt geboden. Is het onderzoek 
naar alternatieve compensatielocatie beschikbaar en welke resultaten heeft het opgeleverd? 

5. Het College heeft aangegeven mogelijkheden te zien eigenaren en gebruikers te betrekken bij 
een ontwikkeling Oostvaarderswold en daarmee meer draagvlak te willen gënereren. Op welke 
wijze neemt het college dit momenteel ter hand? 

Namens de CDA fractie Flevoland, 

Chris Schotman 


